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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracamy się z interpelacją dotyczącą konieczności poprawy 
bezpieczeństwa na ulicy Małgorzackiej w Ciechanowie poprzez montaż 
progów zwalniających. W ostatnim czasie mieszkańcy zwracają uwagę na 
zwiększony ruch pojazdów, a także przypadki przekraczania dozwolonej 
prędkości przez kierowców. Sytuacja ta stwarza zagrożenie dla 
mieszkańców, szczególnie dzieci, osób starszych oraz pieszych.

W związku z powyższym, wnosimy o:

1. Przeprowadzenie analizy natężenia ruchu i prędkości pojazdów na ulicy 
Małgorzackiej.

2. Rozważenie montażu progów zwalniających lub innych środków 
uspokajających ruch w celu zwiększenia bezpieczeństwa na tej ulicy.

3. Podjęcie działań konsultacyjnych z mieszkańcami i Zarządem Osiedla 
w celu ustalenia optymalnych rozwiązań. 

Prosimy o rozpatrzenie tej sprawy i podjęcie niezbędnych działań w celu 
zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom ulicy Małgorzackiej.

Z poważaniem,

    Stanisław Hubert Bronowski                                  Jolanta Kącka
         Radny Miasta Ciechanów                                         Radna Miasta Ciechanów


